
Zápis č. 4/2021 

z jednání členské schůze svazku obcí Skupinový vodovod Svitavy, 
konané dne 6.10.2021 

v malé zasedací místnosti MěÚ Svitavy, T. G. Masaryka 40/25 od 8:00 do 8:45 hod. 

Phtomni (viz prezenční listina): 
- Mgr. Zdeněk Bouška, Vladimír Buchta, Jana Faršolasová, Pavel Pavliš, Mgr. David Šimek, 

Jiří Tesař, Ing. Marek Antoš 
- Jaromír Hurych. 

Zapisovatelem byl ustanoven Ing. Marek Antoš, ověřením zápisu Mgr. David Šimek a Jana 
Faršolasová. 

Hlasování pNtomno 6 zástupcú členú svazku. 
V;ísledek hlasování dle počtu hlasú: ll pro, O proti, O se zdržel. 

Jednání zahájil a řídil jednatel svazku Ing. Antoš. 

Byl schválen následující program jednání: 

A. Návrh na změnu rozpočtu svazku na rok 2021 
B. Návrh na změnu plánu akcí roku 2021 
C. Změna stanov dobrovolného svazku obcí Skupinový vodovod Svitavy 
D. Různé 

Materiály k jednání obdrželi zástupci obcí společně s pozvánkou. 

Hlasování pNtomno 6 zástupal členil svazku. 
Výsledek hlasování dle počtu h/asú: ll pro, O proti, O se zdržel. 
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A. Návrh na změnu rozpočtu svazku na rok 2021 

Předkladatel: Ing. Marek Antoš, jednatel 
Zpracovatel: Ing. Marek Antoš, jednatel 
Zprávu přednesl: Ing. Marek Antoš, jednatel 
V diskusi postupně vystoupili všichni přítomní zástupci členů svazku 
provozovatele. 

zástupce 

Jednatel popsal návrh na úpravu rozpočtu svazku roku 2021. Předkládaný návrh změny 
rozpočtu reaguje na nižší výdaje na plánovaných akcí, čímž dojde k vyššímu plánovanému 
zůstatku na bankovních účtech a podílových fondech k 31.12.2021. Změna rozpočtu pak 
zahrnuje dílčí přesuny prostředků v rámci položek běžných i kapitálových výdajú. 

Členská schúze svazku obcí projednala předloženou zprávu a 

I. schvaluje 
rozpočtové opatření č. 2/2021 dle předloženého návrhu 

2. bere na vědomí 
podrobnou skladbu změn rozpočtu svazku roku 2021 dle předloženého návrhu 

Hlasování pNtomno 6 zástupců členů svazku. 
Výsledek hlasování dle počtu hlasů: ll pro, O proti, O se zdržel. 

B. Návrh na změnu plánu akcí roku 2021 

Předkladatel: Ing. Marek Antoš, jednatel 
Zpracovatel: Ing. Marek Antoš, jednatel 
Zprávu přednesl: Ing. Marek Antoš, jednatel 
V diskusi postupně vystoupili všichni přítomní zástupci členú svazku 
provozovatele. 

zástupce 

Jednatel svazku popsal rozsah a prúběh realizace jednotlivých investičních akcí a čerpání 
finančních prostředkú v letošním roce. 
V diskusi byla zvlášť podrobně projednána připravovaná realizace akce "Opravu části 
vodovodního řadu DN 500 na ul. Svitavská", jejíž realizaci bude zajišťovat provozovatel 
vodovodu, společnost Vodárenská Svitavy s.r.o. 

I. schvaluje 
a) změnu plánu akcí rolm 2021 dle předloženého návrhu" 
b) uzavření smlouvy o dílo se zhotovitelem pod obchodním názvem Vodárenská 

Svitavy s.r.o., se sídlem č.p. 494, 569 Ol Hradec nad Svitavou, IČO: 27549704, dle 
předloženého návrhu 

Hlasování pNtomno 6 zástupců členú svazku. 
Výsledek hlasování dle počtu hlas zl: ll pro, O proti, O se zdržel. 
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C. Změna stanov dobrovolného svazku obcí Skupinový vodovod Svitavy 

Předkladatel: Ing. Marek Antoš, jednatel 
Zpracovatel: Ing. Marek Antoš, jednatel 
Zprávu přednesl: Ing. Marek Antoš, jednatel 
V diskusi nikdo nevystoupil. 

Jednatel svazku popsal, že od poslední změny stanov ke dni !3.7.202! zbudovaly obce 
Kamenná Horka, Koclířov a Vendolí nové vodovodní řady. Toto rozšíření a specifikace 
seznamu majetku vloženého těmito obcemi do hospodaření svazku obcí představují hlavní 
změnu stanov svazku. Další změny se týkají plány financování obnovy vodovodů u vloženého 
majetku vodovodů a specifikace mqjetku svazku. 

Členská schůze svazku obcí projednala předloženou zprávu a 

1. schvaluje 
a) přijetí vkladu obcí Kamenná Horka, Koclířov a Vendo Jí dle předloženého návrhu 
b) změnu stanov dobrovolného svazku obcí Skupinový vodovod Svitavy dle 

předloženého návrhu 

Hlasování pl'ítomno 6 zástupct/ č/eml svazku. 
Výsledek hlasování dle počtu hlasů: I I pro, O proti, O se zdržel. 

D. Různé 

Zástupce provozovatele vodovodu, pan Jaromír Hurych, v závěrečné diskusi zmínil potřebu 
dúsledného provět·ení umístění vodovodú na obecních pozemcích v případě jejich prodeje. 
Vyzval zástupce obcí, aby před prodejem pozemků s provozovatelem konzultovali, zda se na 
pozemcích nachází veřejný vodovod tak, jak je tomu v případě prodejů pozemků ve 
Svitavách. 

Zapsal: Ing. Marek Antoš 
Ověřovatelé zápisu: 

- Mgr. David Šimek 
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I 
-Jana Faršolasová ....... ~~···· ..... . 

( , , d /11 ~o lo V1 ) overeno ne .. : .............. . 
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